
 

Pöytäkirja 

Elinkeinotyöryhmä 
 

Aika: Tiistai 20.9.2022 klo 9-11 

Paikka:  Pöytyän kunta, tekninen toimisto, Yläneentie 11, Riihikoski 
 
Paikalla: Mika Joki, kunnanjohtaja 

Tiina Hämäläinen, elinvoimajohtaja 

Olli-Pekka Hannu, aluearkkitehti 

Tarmo Rantanen, tekninen johtaja 

Hilkka Lindgren, kunnanhallituksen puheenjohtaja 

Timo Knuutila, Pöytyän Yrittäjät ry / Sähköurakointi Knuutila 

Hanna Helenius, Piltti Oy 

Katariina Kilpeläinen, Ommel ja ilo 

 

Poissa:  Ilkka Rantala, kunnanvaltuuston puheenjohtaja 

Vilja Lahti, teknisen lautakunnan puheenjohtaja 

Jarmo Lalli, Pöytyän Yrittäjät ry / Jarmo Lalli Oy 

Esa Mäkilä, Yläneen Yrittäjät ry / Mäkilän saha 

Jari Lahtinen, MTK 

Jussi Raikko, Hydoring Oy 

Eeva-Leena Kajata, Metodi 

 Eila Alho, Eilamari Oy 

 Reijo Hartikka, Pöytyän Yrittäjät ry 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

1. Kokouksen avaus ja asialistan hyväksyminen 

Kokous avattiin 9:10  

 

2. Elinvoimajohtajan katsaus syksyyn 

Syksyn osalta on tapahtumassa paljon. Elinvoimajohtaja kertoi syksyn menneistä ja tulevista 

tapahtumista.  

 

3. Esimiespäivä 2022 

Elinvoimajohtaja esitteli esihenkilöpäivän ohjelman ja kertoi, että ilmoittautuminen alkaa pian. 

Tilaisuuteen odotetaan yli 60 esihenkilöä eri puolilta Auranmaata.   

4. Kuntastrategia  

Parhaillaan valmistellaan uutta kuntastrategiaa, johon liittyen käytiin keskustelua.  

Yrittäjyyskasvatus koettiin tärkeäksi osa-alueeksi ja siihen halutaan jatkossa panostaa enemmän.  

Pöytyällä tärkeiksi toimenpiteiksi/palveluiksi elinkeinojen osalta koetaan omistajanvaihdospalvelut 

(ikärakenne) sekä aloittavan yrittäjän palvelut. Tämän lisäksi paikallisia toimijoita tulisi käyttää 

aktiivisemmin julkisissa hankinnoissa.  

Yrittäjyys halutaan tehdä entistä selkeämmin alueella näkyväksi. Tällöin edellä mainitut toimet 

onnistuisivat mutkattomammin.  

 

5. Kuulumiset yrityskentältä 

Yrittäjät kertoivat kuulumisistaan kentältä.  

Energian- ja yleisen hintatason nouseminen mietityttää kovasti.  

6. Kunnan ajankohtaiset asiat 

Kunnanjohtaja kertoi ajankohtaisia asioita kunnasta. 

Hyvinvointialueelle siirtyminen suurimpana muutoksena. Talousarvion teko sekä kuntastrategia 

kovasti työn alla.  

7. Muut asiat 

Ei muita asioita 

 

8. Seuraavan kokouksen ajankohta 

 

Sovittiin kaksi seuraavaa kokousajankohtaa. Paikka ilmoitetaan kumpaankin lähempänä. 

Seuraavat ajankohdat ti 29.11.2022 klo 9:00 ja ti 31.1.2023 klo 9:00 

 

9. Kokouksen päättäminen 

Kokous päättyi 11:05 


